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1. Er wordt gesproken over subsidie voor extra duurzaamheidsmaatregelen op Lorentz III van 800.000 
euro die al sinds 1 april 2022 loopt,

a. Hoe hoog was het totale subsidiebedrag op 1-4-2022?
Het totale subsidiebedrag is €800.000,-. Dit is het bedrag dat door de gemeenteraad op 16 
september 2021 is beschikbaar gesteld voor de subsidie (h210072428). Sinds de start van de 
subsidieregelingen zijn er nog geen subsidies uitgekeerd. Op het moment zijn er wel twee 
subsidieaanvragen in behandeling.

Bij het opzetten van de subsidieregeling was een jaarlijks hogere aantal aanmeldingen 
verwacht op basis van de vorige subsidie en de verkoop van kavels op Lorentz III. Dat er geen 
aanmeldingen in 2022 zijn geweest is mede te verklaren door de netcongestie problemen 
waardoor bedrijven zich niet kunnen vestigen op Lorentz III. 

b. Welke projecten zijn er inmiddels gerealiseerd?
Op het moment zijn er 2 subsidieaanvragen in behandelingen.

c. Welke bedragen zijn daar respectievelijk aan toegekend?
Op het moment zijn er nog geen bedragen toegekend.

2. Dit jaar wordt de R.E.S. 2.0 en een voortgangsdocument opgesteld,

a. Komen deze stukken naar de raad? Zo ja, wanneer kunnen wij deze verwachten? 
Ja, de verwachting is:
- Het voortgangsdocument komt ter kennisname eind mei/ begin juni 2023 naar de raad.
- Wat betreft de RES 2.0, hiervoor wordt nu nog besproken in welke vorm dit moet komen. 

In een apart herijkingsdocument of in een regionaal kaderstellend beleidsdocument. 
Uiteindelijk wordt de gekozen vorm door de raad vastgesteld.


